

Register in VTC Training Programs

These include: training programs for the (craftsman, skilled & semi-skilled, and tourism) according to occupational families.

Required documents:

1. A photocopy of birth certificate.
2. A certified copy of the last qualification.
3. (6) Personal photos for males and (4) for females size 6×4.
4. A photocopy of Family Register (the first page, parents' page, and the applicant page).
5. The National Service Book for those who obtained it
6. West Bank Card.
7. A copy of the National Aid card for those who have one from the National Aid Fund.

Procedures:

1. Visit the vocational training institutes; provide the link to the institutes.
2. Fill in the form for this purpose.
3. Obtain the approval of the Admission and Registration Committee at the institute.

Time required:

Half an hour, training period is (one, two or four semesters) as per the specialty, one semester duration is (700) hours.

Admission requirements:

1. Ability to read and write for the semi-skilled level.
2. Completing the tenth grade as a minimum requirement for the skilled level.
3. Completing the twelfth grade (at school) successfully as a minimum requirement for the craftsman level (transcript for failures is not acceptable).
4. Not less than (16) years of age.
5. Vocation health fitness.
6. Clean National Service Record.
7. Pay training fees and assurance.

Fees:

- One JD for application registration for all levels.
- JD 30 for Jordanians and the people of Gaza residents per semester and JD 60 for non-Jordanians per semester.
- JD 30 for the tourism project program / first level to Jordanians and the people of Gaza residents and JD 120 for non-Jordanians.
- Free for children and spouses of the staff of the Vocational Training Corporation (VTC).
- Exemptions from the fees according to the following conditions / exemptions Link:
- Wages and training services link.

Location: all VTC institutes, according to available specialty, use VTC institute link.

People benefiting from the service:

Jordanians

Non Jordanians

People of Gaza residents

Notes

Partner institutions

Employers and shop owners.

Related Services

Practicing the profession

Ratification

System

Form Prepared for this purpose

Request for admission to vocational training programs in the Vocational Training Corporation

التسجيل في برنامج تدريب مستوى

برامج تدريب المستوى تنقسم إلى (ماهر، محدد مهارات، مهني، سياحي) //وضع توضيح للتخصصات حسب المستويات والعائلات المهنية

الوثائق المطلوبة

1. صورته عن شهادة الولاده.
2. صورته مصدقة عن آخر مؤهل علمي .
3. 6 صور شخصية للذكور و 4 للإناث قياس 6*4.
4. صورته عن دفتر العائلة صفحة رقم (1) وصفحة الوالدين وصفحة الطالب نفسه.
5. دفتر خدمة العلم لمن حصل عليه للذكور.
6. صورته عن بطاقة احصاء الجسور وتصريح الاحتلال مع بيان لون بطاقة احصاء الجسور لابناء الضفة الغربية.
7. صورة عن بطاقة المعونه الوطني للطلاب الذي تتقاضى اسرته معونه من صندوق المعونه الوطنية.

الإجراءات

1. مراجعة معاهد التدريب المهني .// وضع رابط للمعاهد
2. تعبئة النموذج المعد لهذه الغاية .
3. الحصول على موافقة لجنة القبول والتسجيل في المعهد.

وقت انجاز الخدمة

نصف ساعة
تتراوح مدة البرنامج التدريبي ما بين (فصل، فصلين، أربعة فصول تدريبية) حسب طبيعة التخصص علماً بأن مدة الفصل التدريبي 700 ساعة.

شروط الحصول على الخدمة

1. معرفة القراءة والكتابة./محدد المهارات
2. انتهاء الصف العاشر الاساسي كحد ادني./ماهر
3. انتهاء الصف الثاني الثانوي (مدرسة) بنجاح كحد ادنى ولا يقبل كشف علامات الثانويه العامة للراسبين./مهني
4. ان لا يقل عمر المتقدم عن (16) عاما.
5. ان يكون المتقدم لائقاً للمهنة المتقدم اليها.

6. ان يكون موقف المتقدم سليماً مع قانون خدمة العلم.

7. دفع الرسوم التدريبية والتأمينات المقررة.

الرسوم

دينار واحد طلب تسجيل لجميع المستويات
30 دينار للأردنيين وأبناء غزة المقيمين للفصل الواحد و 60 دينار لغير الأردنيين للفصل الواحد
30 دينار لبرنامج المشروع السياحي /المستوى الأول للأردنيين وأبناء غزة المقيمين و 120 دينار لغير الأردنيين
مجاناً للعاملين في مؤسسة التدريب المهني وأبناءهم وأزواجهم
وبعفى من الرسوم حسب الشروط التالية // رابط اعفاءات
وبدل خدمات وأجور التدريب حسب الرابط التاية : بدل خدمات وأجور تدريب

المكان

كافة المعاهد / حسب توفر التخصص في المعهد // وضع رابط للمعاهد

الأشخاص المستفيدين من الخدمة

الأردنيون

غير الأردنيين

وأبناء غزة المقيمين

ملاحظات

المؤسسات الشريكة

أصحاب العمل والمحلات المهنية

خدمات ذات صلة

مزاولة المهنة

التصديق

منظومة

النموذج المعد لهذه الغاية

طلب التحاق ببرامج التدريب المهني في مؤسسة التدريب المهني

نموذج الالتحاق من هشام

بدل خدمات وأجور تدريب

الاعفاءات

وضع توضيح للتخصصات حسب المستويات والعائلات المهنية